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”Har vi något att dölja?”

Anna Lefevre Skjöldebrand
vd Swedish Medtech

#implantfiles

1

2



2019-05-20

2

Många frågor om regelverket…

▪ Hur ser ni på riskerna med att flera tusen svenskar kan ha fått farliga 
produkter inopererade?

▪ Det har framkommit kritik mot att tillverkarna inte testat produkterna tillräckligt 
innan de börjar användas i vården. Hur ser ni på detta?

▪ Hur ser ni på Läkemedelsverkets tillsyn i dag, finns det brister?

▪ Den medicintekniska branschen har så kallade anmälda organ som granskar 
de medicintekniska produkterna. Skulle det inte vara bättre med en 
oberoende statlig myndighet?
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”Regelverket för läkemedel är 
säkrare än det för medicinteknik”

Stämmer det?
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Har vi något att dölja?

Nej!
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